
Svar fra Nittedal SV 

 

Arealforvaltning, natur og lokalmiljø 

 

1. SV og MDG har i perioden fått gjennom flere tiltak for å få slutt på tapet av naturen blant 
annet forbud i kommunen mot å hogst i hekkeperioden og hindret at det bygges en belyst 
natursti langs elva. I tillegg har vi jobbet mot å asfaltere i marka, men her fikk vi dessverre 
ikke gjennomslag.  
 

2. Hvis det kommer opp i kommunestyre eller i hovedutvalg vil vi støtte dette.  
 
3. SV ønsker ikke en firefelts Riksvei og vil heller satse på tog. 
 

4. Vi har ikke landet vårt standpunkt enda. 
 

5. Vi har ikke landet vårt standpunkt enda.  
 

6. Vi er kritiske.  
 

7. Ja. 
 

8. Vi vil gjøre mye. I vårt lokale SV-program har vi mange tiltak for at vi skal klare å nå 
klimamålet innen 2030. 
 

9. Vi skal ha et arealmøte i nærmeste fremtid, der vi skal se på dette. 
 

Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Vi ønsker å skjerme alle områder med matjord utenfor grønn grense. 
 

11. Vi er kritiske og et krav fra oss er at hvis det skal bygges på Mo gård, må matjorden 
fraktes et annet sted i bygda for dyrking.  
 

Skog/marka 

 

12. Ja. 
 

13. Vi jobber for et mer bærekraftig skogbruk og kommer til å støtte alle tiltak som kommer 
opp for å få skogbruket mer miljøvennlig. 
 

14. Ja.  
 

Stedsidentitet 
 

15. Nei, men mest sannsynlig vil vi være positive om det kommer opp som en sak. 
 

16. Nei, det kommer vi ikke til å ta initiativ til.  
 

Oslofjorden 

 

17. Ja, dette er viktig.  


